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Interpelacja 

w sprawie nieudzielenia odpowiedzi przez Pana Prezydenta na niektóre pytania zawarte w 

interpelacji dotyczącej wyjaśnienia kwestii związanych z realizacją projektu 

„#Poznań2023”.  

 

 W odpowiedzi na moją interpelację z dnia 6 kwietnia 2018 r. w sprawie wyjaśnienia kwestii związanych 

z realizacją projektu „#Poznań2023” Pan Prezydent nie odniósł się do pytania dotyczącego liczby osób, które 

wzięły udział w debatach (pytanie 6.). Wobec braku odpowiedzi proszę o udzielenie informacji, ile osób 

wzięło udział w każdej z dotychczas zorganizowanej w ramach projektu „#Poznań2023” debacie. 

Pan Prezydent nie udzielił również odpowiedzi na pytania dotyczące „Strategii Rozwoju Miasta Poznania 

2020+”, które zostały zadane w związku z niniejszą wypowiedzią: Jak podkreśla prezydent miasta, zatrzymanie 

utalentowanych i twórczych osób, które mogłyby żyć w dowolnym miejscu na świecie, jest w tej chwili dla 

Poznania najważniejszym wyzwaniem. - Ich potencjał pozytywnie wpływa na rozwój miasta. Dzięki debatom 

takim jak "#Poznan2023" możemy wsłuchać się w ich głos i dokonać korekty w strategii, która doprowadzi nas 

do wspólnego sukcesu. Pytania brzmiały następująco: 

 

7. W jakim zakresie, zdaniem prezydenta Poznania, „Strategia” się zdezaktualizowała, że 

należy ja korygować? 

8. Jaki był całościowy koszt opracowania przyjętej w dniu 24 stycznia 2017 r. przez Radę 

Miasta Poznania „Strategii” i ile trwały prace nad jej opracowaniem? 

 

 Odpowiedzi na podkreślone pytania są istotne, gdyż pozwolą ocenić mieszkańcom Poznania, czy 

pieniądze przeznaczone przez Pana Prezydenta na projekt „#Poznań2023” wykorzystane zostały oszczędnie i 

wydajnie oraz czy nakłady były proporcjonalne do uzyskanych efektów, a więc czy została zachowana zasada 

gospodarności. 

Z wyrazami szacunku 

 

Jan Sulanowski 

radny Miasta Poznania 


